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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann fr.o.m. §4

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen t.o.m. §9
Ordförande F6 Jesper Bergström fr.o.m. §4 och t.o.m. §11

Ordförande FnollK Emma Ödman t.o.m. §9
Ordförande SNF Albert Vesterlund

Vice ordförande Foc Jesper Jäghagen t.o.m. §11
Ordförande FARM Eric Carlsson

Talman Erik Broback fr.o.m. §6

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:06!

§2 Val av justerare Axel Flordal väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Incidenthanteringar Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att ge en viss person en varning.

§5 Runda bordet Runda bordet skippas pga tidsbrist.

§6 Verksamhetsplan Den är inte helt klar. Erik vill ha den imorgon. Carl undrar om vi kan fastställa
verksamhetsplanen på ett styretmöte imorgon. Det kan vi inte, men Carl kan
ta ett ordförandebeslut om det som vi sedan godkänner på nästa styretmöte.
Lowe undrar om verksamhetsplanen bara berör kärnstyret. Carl svarar att den
berör hela styret, men det handlar om vad vi ska lägga fokus och tid på, och
det är mestadels kärnstyret som har fokus och tid. Ledamöterna kommer inte
förväntas utföra det som står på verksamhetsplanen men de ska vara med på
det.
Carl undrar om feedback på verksamhetsplanen. Albert skummade igenom den
och det är intressanta idéer överlag, men han håller inte med om alla punkter.
Att skapa fler föreningar och att korta ner sektionsmöten krockar. Linnea und-
rar hur vi rent konkret kortar ner sektionsmöten. David svarar att vi typ kan
flytta inval. Carl säger att vi även kan lägga propositioner. Eric har ett förslag:
alla läser igenom och skriver i slacken.

§7 Propositioner

§7.1 Miljöpolicyn Mijo tycker att miljöpolicyn är lite oklar och att vi behöver förtydliga lite.
Tydligen, fick han reda på igår, har det tagits ett nytt EU-direktiv som gör
att man inte får fortsätta föra ut plastprodukter på marknaden, så det är bara
saker som kom ut i typ juli kvar.
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Mijo undrar även om klimatkompensering för Helikoptern, hur gör vi det? Al-
bert påpekar att om vi inte vet hur vi gör så är det dumt att lägga en proposition
om det.
Styret beslutar sig för att inte lägga en proposition om ändringar i miljöpolicyn.

§7.2 Vegetarisk kost Det har kommit en motion om det (sju minuter innan motionsstoppet) så det
är inte längre relevant att ta upp en sådan proposition.

§8 Budget Albert har inte läst budgetförslaget men tycker att Axel är rimlig och i värsta
fall kan man kan göra ändringsyrkanden. Han yrkar på godkännande. Carl
undrar om det är några stora förändringar vi borde veta om. Axel svarar att
det typ inte är något förutom äskningarna vi godkänt.
Beslut: Att godkänna Axels budgetförslag.

§9 Motioner Vi behöver skriva motionssvar. Det finns en bordlagd motion samt två nyin-
komna.

§9.1 Memeposter Kräldjursvårdare, sektionsnörd och frisörer ska kanske flytta sitt inval till LP1.
Linnea har snackat med de som sitter och de kan tänka sig att sitta två läspe-
rioder extra. Carl undrar om kan de tänka sig att gå av efter ett år så att vi
kan välja in nån som sitter i ett halvår. Albert påpekar att de är rimliga och
troligtvis kan gå med på det.
Carl yrkar på att styret ska yrka på att bifalla motionen i sin helhet.
Beslut: Att yrka på att bifalla motionen i sin helhet.

§9.2 Köttfri sektion Albert vill bordlägga motionen och yrkar på det, med motivationen att vi
inte har haft tillräckligt med tid för att diskutera den. Emma påpekar att när
miljöpolicyn skulle läggas kom folk som inte var med på mötet med kritik. Ska
vi bjuda in folk som påverkas av motionen till ett möte? Det diskuteras om
olika arr på sektionen som hade påverkats av en köttban, t.ex. julbordet. Det
diskuteras även om ifall vi kan skicka motionen på remiss, vilket vi enligt Erik
kommer kunna när besluten från sektionsmötet justeras.
Beslut: Att yrka på att bordlägga motionen i sin helhet.

§9.3 Sektionens gris Linnea yrkar på att styret ska yrka på att avslå motionen i sin helhet. Eric
yrkar på att Linnea dessutom ska skriva ett kul svar. Linnea jämkar sig.
Beslut: Att yrka på att avslå motionen i sin helhet, samt att ålägga Linnea
att skriva ett kul motionssvar.

§10 Proposition, igen

§10.1 Ekonomi Albert snackade med Bruse om att det inte är ålagt att kassörerna ska ha
bokslut eller lämna in budget. Det är relevant för kommittékassörer samt SNF
och FIF:s kassörer. Det passar inte in i arbetsordningen utan funkar bättre i
reglementet. Axel yrkar på att lägga en proposition i samma stil som Alberts
förslag, fast korrekt.
Beslut: Att lägga en proposition om förtydligande av kassörers arbetsuppgif-
ter.

§11 Info från Carl Carl informerar om att det blir styretmöte på onsdag nästa vecka, eftersom
sektionsmötet är på onsdag.

§12 Arbetsbeskrivningar Albert har tittat på arbetsordningar. Han har lagt till lite föreningar som sak-
nas, strukit lite saker och redigerat så de är konsekvent formatterade.
Carl har sett att det är lite ändringar i åligganden och ber Albert att dra
dem lite snabbt. Albert har mest gjort omflyttningar. DP är inte ansvarig för
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Fantomentidningarna. Finform behöver inte ha en fotoansvarig. Det åligger
Foton att fotografera fotoner, frisörer att kunna klippa, informationsansvarig
att vara informerad och sektionskassören att informera om när budgetarna ska
in. Fabiola, Foton, frisörerna och JämF finns nu med. Han vill stryka punkten
om att sektionsordförande ska ha skägg som kliar på sektionsmöten.
Carl yrkar på att vi godkänner ändringarna.
Beslut: Att godkänna ändringarna i arbetsordningen enligt bilaga.

§13 PA-möte med KFM Carl ska ha möte med KFM-området och undrar om det är något vi vill ta
upp. David vill att han ska ta upp att Focus är inte klart. Carl ska prata
med David och DP om detta utanför. Han ska även prata med Linnea om
minimottagningen.

§14 Övriga frågor

§14.1 Talmannens
önskningar

Erik vill ha ett mejl med alla beslut vi tagit sen senaste sektionsmötet. Linnea
säger att det finns på ftek men hon kan skicka dem ändå.

§14.2 FARM Vi har haft problem med att högskolan har skickat ut kontaktuppgifter till
företag utan tillåtelse. Julie och Jonathan pratade med ladokgruppen om det
men de citerade bara offentlighetsprincipen. De måste ge ut betyg om någon
frågar om det, men frågan är om de får ge ut folks privata kontaktuppgifter.
Eric försökte säga nåt i våras då det kom reklam till studenters cid, men nu är
det till folks privata mejl vilket är yikes. Eric funderar på att ta upp det med
hela KFM. Carl kan ta upp det imorgon på mötet.

§14.3 Äskningar Vi har fått in två äskningar: ljudlösningar till Focus och hårddiskar till Spidera.
Axel yrkar på att bordlägga båda. Han godkände en äskning från DP om
izettledosor, för de flesta funkar inte.
Beslut: Att bordlägga de två äskningarna.

§15 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:25!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Axel Flordal
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Fysikteknologsektionen
verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2021/2022

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2021/2022 verka för följande mål:

Siffror inom parentes anger vilket mål i Mål- och visionsdokumentet som verksamhetsplanspunkten
jobbar mot.

Ekonomi
Sektionsstyrelsen ämnar arbeta med ekonomi under året för att förenkla det ekonomiska arbetet på
sektionen.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Undersöka möjlighet att gå med i kårens ekonomipaket
Kåren har tagit fram ett ekonomipaket, ett gemensamt ramverk för sektionerna, som kan hjäl-
pa till med att förenkla det ekonomiska arbetet på sektionen. Sektionsstyrelsen vill undersöka
möjligheten att gå med i detta ramverk och eventuellt anpassa sektionens ekonomi till detta
ramverk om det visar sig vara gynnsamt för sektionens verksamhet.

• Arbeta för att öka utnyttjandet av äskningspotten Sektionen har en äskningspott som
ofta inte utnyttjas till fullo. Styrelsen hoppas kunna öka användandet av denna pott.

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar arbeta med hur information om arrangemang och projekt når ut till sektionens
medlemmar så att informationen kommer fler till dels.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Se till att mer information om arrangemang läggs upp på Ftek
Sektionsstyrelsen vill arbeta med att information om arrangemang och andra projekt inte enbart
ska läggas upp i fysikteknologsektionen-gruppen på Facebook utan även på Ftek.

• Undersöka implementeringen av ett nyhetsbrev
Sektionsstyrelsen ämnar minska belastningen på fysikteknologernas behov av att multitask-a
och vill därför undersöka om ett nyhetsbrev skulle vara ett bra sätt att göra det på.

Medlemsinflytande
Sektionsstyrelsen vill förbättra möjligheten för sektionens medlemmar att påverka sektionens verk-
samhet, och att möjligöra för medlemmar att i större grad delta i sektionens förändringsarbeten.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Verka för att sektionsmöten ska bli kortare
Vissa sektionsmöten håller idag på till långt inpå småtimmarna. Detta kan leda till diverse

1



Sektionsstyrelsen
Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

intressekonflikter kring fysikteknologers fritid. Sektionsstyrelsen vill därför att sektionsmöten
ska bli kortare så att fler fysikteknologer kan delta på hela mötet.

• Sätta upp en förslagslåda på ftek
Sektionsstyrelsen tycker att det är synd att det inte utnyttjas mer att de har så kompetenta
medlemmar. En förslagslåda på ftek skulle sänka tröskeln för medlemmar att komma med idéer
på hur man kan förbättra sektionens verksamhet.

Medlemsnytta
Sektionsstyrelsen vill arbeta för att fysikteknologer ska få det bättre och få ut mer av sitt medlemskap
i sektionen.

text om varför vi vill jobba med det medlemsnytta och vad vi vill uppnå. Här kan vi infoga punkter
om merch, saker vi vill förbättra med Focus och saker som har med nöjesliv att göra

Saker som ska göras är bland annat att:

• Verka för skapandet av fler intresseföreningar
Det ska finnas något för alla i sektionens verksamhet. Därför vill sektionsstyrelsen uppmuntra
sektionens medlemmar att organisera sig och förenkla processen för detta.

• Arbeta för att välkomna internationella masterstudenter i sektionens verksamhet
En stor del av sektionens medlemmar är studenter på något av fysikinstitutionens masterpro-
gram. En stor del av dessa studenter är dessutom inte svenskspråkiga. Därför vill sektionsstyrel-
sen arbeta för att nå ut med mer information till, och att det ska finnas fler arrangemang som
riktar sig till sektionens masterstudenter.

• Jobba med att utveckla överlämningar

Det krävs en del arbete att skriva en bra överlämning. Sektionsstyrelsen vill därför arbeta med
att underlätta denna process.

• (Medlemsonytta) Utvärdera sektionens miljö och hållbarhetspolicy
Sektionen beslutade under föregående år om att implementera en miljö- och hållbarhetspolicy
som behandlar bland annat engångsbestick, och köttkonsumption. Nu har det gått ett år och
det är därför dags att utvärdera denna.

Psykosocialt
Infoga text om varför vi vill jobba med det psykosociala och vad vi vill uppnå.

Saker som ska göras är bland annat att:

• Sak att göra 1
Vad är saken att göra? (5, 9)
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21/22 Resultat 20/21 Resultat
Inkomster Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer Q1 Q2 Q3 Q4 Inkomster Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer Q1 Q2 Q3 Q4

Programbidrag F 182 494,00 kr Se över om detta kan höjas 21/22 Programbidrag F 84 000,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
Programbidrag TM 40 445,00 kr Se över om detta kan höjas 21/22 Programbidrag TM 31 000,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
Sektionsavgift 81 000,00 kr Sektionsavgift 81 000,00 kr 0,00 kr 42 680,00 kr
Farm 190 660,00 kr Enligt prognos Farm 121 360,00 kr Enligt prognos 7 820,00 kr 89 894,51 kr
F6 357 900,00 kr Enligt deras budget F6 293 900,00 kr Enligt deras budget 66 860,09 kr 1 420,00 kr
DP 270 400,00 kr Enligt deras budget DP 141 300,00 kr Enligt deras budget 19 580,00 kr 1 350,00 kr
FnollK 45 000,00 kr FnollK 26 400,00 kr 28 321,00 kr 4 300,00 kr
FOC 28 550,00 kr FOC 25 750,00 kr 9 098,00 kr 2 910,00 kr
SNF 0,00 kr SNF 2 260,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
Sektionsbil 22 000,00 kr Extern uthyrning Sektionsbil 22 000,00 kr Extern uthyrning 3 491,00 kr 6 140,00 kr
Uthyrning Focus 13 000,00 kr Uthyrning Focus 13 000,00 kr 2 034,15 kr 0,00 kr
Försäljning Sektionsaccessoarer 22 000,00 kr Försäljning Sektionsaccessoarer 22 000,00 kr 8 284,42 kr 0,00 kr
Övriga intäkter 10 000,00 kr Till största del Pantamera Övriga intäkter 10 000,00 kr Till största del Pantamera 2 000,00 kr 1 600,00 kr
Sektionens vecka 4 000,00 kr Sponsring från Folke Hjalmers för förgyllning av sektionens middag? Sektionens vecka 4 000,00 kr Sponsring från Folke Hjalmers för förgyllning av sektionens middag?0,00 kr 0,00 kr
Grill med styret 500,00 kr Intäkter Grill med styret Grill med styret 0,00 kr Intäkter Grill med styret 690,00 kr 0,00 kr
Saft 10 000,00 kr PA betalar förhoppningsvis Umeå (Så var avtalat för i våren 20) Saft 10 000,00 kr PA betalar förhoppningsvis Umeå (Så var avtalat för i våren 20)0,00 kr 0,00 kr
Riktade satsningar F 0,00 kr Riktade satsningar F 67 000,00 kr 0,00 kr 67 000,00 kr
Riktade satsningar TM 0,00 kr Riktade satsningar TM 50 000,00 kr 0,00 kr 50 000,00 kr

Totalt: 1 277 949,00 kr Totalt: 1 004 970,00 kr 148 178,66 kr 150 294,51 kr

Utgifter Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer Utgifter Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer

Farm 104 600,00 kr Farm 40 590,83 kr 11 048,70 kr 889,40 kr
104 600,00 kr 40 590,83 kr

F6 356 350,00 kr F6 315 050,00 kr 69 821,65 5 778,02 kr
356 350,00 kr 315 050,00 kr

DP 262 650,00 kr DP 165 800,00 kr 20 025,32 kr 1 364,08 kr
262 650,00 kr 165 800,00 kr

FnollK 245 000,00 kr FnollK 208 040,00 kr 135 798,49 kr 7 367,74 kr
245 000,00 kr 208 040,00 kr

FOC 28 320,00 kr FOC 97 400,00 kr
28 320,00 kr 1 300,00 kr Bidrag 0,00 kr 1 300,00 kr

0,00 kr Bidrag Bidraget är internt och bör därför inte stå med i budgeten. 2 500,00 kr Flipperdelar 624,00 kr 4 440,00 kr
0,00 kr Flipperdelar Flyttat till upprustning Focus 1 000,00 kr Automatdelar 517,00 kr 0,00 kr
0,00 kr Automatdelar Flyttat till upprustning Focus 25 600,00 kr Övriga utgifter 11 069,99 kr 1 370,26 kr
0,00 kr Nytt flipperspel 57 000,00 kr Nytt flipperspel 0,00 kr 57 000,00 kr
0,00 kr Arkadspel till Focus 10 000,00 kr Arkadspel till Focus 0,00 kr 0,00 kr

SNF 48 200,00 kr SNF förfogar själva över denna summan och sköter bokföring SNF 48 500,00 kr SNF förfogar själva över denna summan och sköter bokföring8 867,61 kr 1 087,00 kr
22 500,00 kr Cocktailpartyn, ett varje läsperiod 15 000,00 kr Cocktailpartyn, ett varje läsperiodSänkt pga corona

3 500,00 kr Utvärderingsluncher F/TM 3 500,00 kr Utvärderingsluncher F/TM
2 700,00 kr Teambuilding, 300kr/person - justera denna om SNF ej är fulltaligt 2 700,00 kr Teambuilding, 300kr/person - justera denna om SNF ej är fulltaligt
4 000,00 kr Aspning samt överlämning 4 000,00 kr Aspning samt överlämning
5 000,00 kr Representation 5 000,00 kr Representation
3 000,00 kr Veckobladeriet 3 000,00 kr Veckobladeriet
3 500,00 kr Kursutvärderingsfrämjande medel (Infomöte plus kursutvärderingsfika) 3 500,00 kr Kursutvärderingsfrämjande medel (Infomöte plus kursutvärderingsfika)
1 000,00 kr Mottagning 5 800,00 kr Mottagning Höjd pga musikquiz

0,00 kr SNFöreläsning-PA editionFanns pga Corona 3 000,00 kr SNFöreläsning-PA editionNy pga corona
2 000,00 kr SNFika 2 000,00 kr SNFika
1 000,00 kr Övriga utgifter 1 000,00 kr Övriga utgifter

FIF 30 100,00 kr FIF 30 100,00 kr 1 445,07 kr 988,00 kr
18 900,00 kr Arrangemang 18 900,00 kr Arrangemang

1 800,00 kr Materialinköp 1 800,00 kr Materialinköp
1 500,00 kr Motionshallen 1 500,00 kr Motionshallen
1 300,00 kr Deltagande CM 1 300,00 kr Deltagande CM
1 700,00 kr Hålla i CM 1 700,00 kr Hålla i CM

0,00 kr Subventionera Göteborgsvarv 0,00 kr Subventionera Göteborgsvarv
1 800,00 kr Representation 1 800,00 kr Representation

900,00 kr Aspning 900,00 kr Aspning
900,00 kr Teambuilding 900,00 kr Teambuilding
400,00 kr Övriga utgifter 400,00 kr Övriga utgifter
900,00 kr Överlämning 900,00 kr Överlämning

Foton 3 940,00 kr Foton 3 940,00 kr
1 000,00 kr Material mm 1 000,00 kr Material mm 199,60 kr 0,00 kr

300,00 kr Teambuilding 300,00 kr Teambuilding 0,00 kr 0,00 kr
600,00 kr Överlämning 600,00 kr Överlämning 0,00 kr 0,00 kr

1 290,00 kr Rep-plagg inkl F-märken (200+15 per person) 1 290,00 kr Rep-plagg inkl F-märken (200+15 per person)0,00 kr 0,00 kr
750,00 kr Aspning 750,00 kr Aspning 0,00 kr 0,00 kr

Fabiola 9 600,00 kr Fabiola 9 000,00 kr
3 000,00 kr Brudar och bärs (3*1000) 3 000,00 kr Brudar och bärs (3*1000) 0,00 kr 0,00 kr

400,00 kr Inspoföreläsning (2*200) 400,00 kr Inspoföreläsning (2*200) 0,00 kr 0,00 kr
1 200,00 kr Pluggkväll (4*300) 1 200,00 kr Pluggkväll (4*300) 0,00 kr 0,00 kr

400,00 kr Mensskåp 400,00 kr Mensskåp 0,00 kr 0,00 kr
1 800,00 kr Bastu 1 800,00 kr Bastu 0,00 kr 0,00 kr
1 200,00 kr Representation (200*6) 600,00 kr Rep-plagg 0,00 kr 0,00 kr
1 000,00 kr Aspning 1 000,00 kr Aspning 0,00 kr 0,00 kr

300,00 kr Teambuilding 300,00 kr Teambuilding 0,00 kr 0,00 kr
300,00 kr Överlämning 300,00 kr Överlämning 0,00 kr 0,00 kr

Gameboy 5 950,00 kr
2 400,00 kr Brädspelskvällar (8*300

750,00 kr Aspning
1 200,00 kr Representation (200*6)

300,00 kr Teambuilding
300,00 kr Överlämning

1 000,00 kr Material
Funktionärer 0,00 kr Ta bort posten helt 21/22?

Foton (Flyttad till egen post) 0,00 kr 0,00 kr
Fabiola (Flyttad till egen post) 0,00 kr 0,00 kr
BC (4*500) (Flyttad till pott) 0,00 kr 0,00 kr
Funktionärer, rep-plagg, fika, aspning, nollbricka, bokföringskvällar (Flyttad till pott)0,00 kr 0,00 kr
Blodgruppen (4*300) (Flyttad till pott) 0,00 kr 0,00 kr

Tidningar 3 499,00 kr Tidningar 996,00 kr
999,00 kr Fantomentidning för hela året 996,00 kr Fantomen (4*249) 249,00 kr 0,00 kr

2 500,00 kr Fantomen inbundna
Finform 19 450,00 kr Finform 20 350,00 kr

2 250,00 kr Släpp 2 250,00 kr Släpp 0,00 kr 0,00 kr
2 700,00 kr Mottagningsnummer 2 700,00 kr Mottagningsnummer 2 116,00 kr 0,00 kr
2 700,00 kr Tidning LP1 (prata med finform om kr/tidning) 2 700,00 kr Tidning LP1 (prata med finform om kr/tidning)0,00 kr 1 908,00 kr
2 700,00 kr Tidning LP2 2 700,00 kr Tidning LP2 0,00 kr 0,00 kr
2 700,00 kr Tidning LP3 2 700,00 kr Tidning LP3 0,00 kr 0,00 kr
2 700,00 kr Tidning LP4 2 700,00 kr Tidning LP4 0,00 kr 0,00 kr

500,00 kr Reportage, var FinForms åsikt att två reportage á 250 kr var rimligt under året 500,00 kr Reportage, var FinForms åsikt att två reportage á 250 kr var rimligt under året0,00 kr 0,00 kr
750,00 kr Aspning, äger rum i LP3 750,00 kr Aspning, äger rum i LP3 0,00 kr 0,00 kr
750,00 kr Teambuilding, bör äga rum i LP4 750,00 kr Teambuilding, bör äga rum i LP4 0,00 kr 0,00 kr
900,00 kr Rep-plagg (9*100) 1 800,00 kr Rep-plagg 0,00 kr 0,00 kr
200,00 kr Representation under föreningskväll eller liknande 200,00 kr Representation under föreningskväll eller liknande0,00 kr 0,00 kr
600,00 kr Byte av ansvarig utgivare 600,00 kr Byte av ansvarig utgivare 600,00 kr 0,00 kr

IT 1 660,00 kr IT 1 650,00 kr
200,00 kr Avgift ftek 190,00 kr Avgift ftek 368,00 kr 0,00 kr

1 000,00 kr Övriga grejer, datortillbehör, serverdelar 1 000,00 kr Övriga grejer, datortillbehör, serverdelar 0,00 kr 0,00 kr
200,00 kr Byte av ansvarig utgivare ftek (Öka med 2000kr 2029/2030) 200,00 kr Byte av ansvarig utgivare ftek (Öka med 2000kr 2029/2030)0,00 kr 0,00 kr
260,00 kr Avgifter sektionsmöteshemsidan (Heroku) 260,00 kr Avgifter sektionsmöteshemsidan (Heroku) 80,60 kr 32,24 kr

Valberedning 5 030,00 kr Valberedningar i LP2 och LP4, Valberedning 5 030,00 kr Valberedningar i LP2 och LP4,
900,00 kr Luncher LP2, 5 pers i 2 dagar 900,00 kr Luncher LP2, 5 pers i 2 dagar 0,00 kr 340,00 kr
300,00 kr Fika LP2 300,00 kr Fika LP2 0,00 kr 0,00 kr

2 250,00 kr Luncher LP4, 5 pers i 5 dagar 2 250,00 kr Luncher LP4, 5 pers i 5 dagar 0,00 kr 0,00 kr
750,00 kr Fika LP4 750,00 kr Fika LP4 0,00 kr 0,00 kr
410,00 kr Aspning, utbildning 410,00 kr Aspning, utbildning 0,00 kr 0,00 kr
420,00 kr Repplagg (70*6) 420,00 kr Repplagg (70*6) 0,00 kr 0,00 kr

Utbildning 2 850,00 kr Utbildning 2 850,00 kr
600,00 kr SUS Balngt 600,00 kr SUS Balngt 0,00 kr 0,00 kr

1 300,00 kr Kunskapsprov sektionsordförande 1 300,00 kr Kunskapsprov sektionsordförande 1 300,00 kr 0,00 kr
300,00 kr Bilutbildningar och annat (FIKA) 300,00 kr Bilutbildningar och annat (FIKA) 0,00 kr 0,00 kr



650,00 kr Utbildning inför kunskapsprov 650,00 kr Utbildning inför kunskapsprov 811,25 kr 0,00 kr

Sektionsmöten 10 800,00 kr Sektionsmöten 8 400,00 kr
2 500,00 kr LP1, mat, bil och fika till presidiet 100,00 kr LP1, mat, bil och fika till presidiet 0,00 kr 0,00 kr
2 500,00 kr LP2, mat, bil och fika till presidiet 2 500,00 kr LP2, mat, bil och fika till presidiet 0,00 kr 0,00 kr
2 500,00 kr LP3, mat, bil och fika till presidiet 2 500,00 kr LP3, mat, bil och fika till presidiet 0,00 kr 0,00 kr
2 500,00 kr LP4, mat, bil och fika till presidiet 2 500,00 kr LP4, mat, bil och fika till presidiet 0,00 kr 0,00 kr

0,00 kr Extrainsatt möte 0,00 kr Extrainsatt möte 0,00 kr 0,00 kr
800,00 kr Rekvisita 800,00 kr Invalsrekvisita LP4 0,00 kr 343,00 kr

Möteskostnader 4 600,00 kr Möteskostnader 4 600,00 kr
2 000,00 kr Stormöte inför mottagningen 2 000,00 kr Stormöte inför mottagningen 664,08 kr 0,00 kr

800,00 kr Kassörsmöten, 4 st per år, 200kr st 800,00 kr Kassörsmöten, 4 st per år, 200kr st 0,00 kr 0,00 kr
1 000,00 kr Stormöten, 2-3 per år, 300-400 per möte. Inkluderar ej stormötet innan mottagningen. 1 000,00 kr Stormöten, 2-3 per år, 300-400 per möte. Inkluderar ej stormötet innan mottagningen.0,00 kr 0,00 kr

500,00 kr Vice-/ordföranderåd, 5-6 st, Kaffe och Kakor, 100 kr st 500,00 kr Vice-/ordföranderåd, 5-6 st, Kaffe och Kakor, 100 kr st0,00 kr 0,00 kr
300,00 kr Workshops/arbetsgrupper 2st för 150kr 300,00 kr Workshops/arbetsgrupper 2st för 150kr 0,00 kr 0,00 kr

Sektionens vecka 38 000,00 kr Sektionens vecka 28 000,00 kr
30 000,00 kr Sektionens middag 20 000,00 kr Sektionens middag 0,00 kr 0,00 kr

1 500,00 kr Sponsring F6 1 500,00 kr Sponsring F6 0,00 kr 0,00 kr
1 500,00 kr Sponsring nollK 1 500,00 kr Sponsring nollK 0,00 kr 0,00 kr
2 500,00 kr Styretarr 2 500,00 kr Styretarr 0,00 kr 0,00 kr
1 000,00 kr Pufftack sektionens middag 1 000,00 kr Pufftack sektionens middag 0,00 kr 0,00 kr
1 500,00 kr Övriga Arrangemang 1 500,00 kr Övriga Arrangemang 0,00 kr 0,00 kr

Sammanhållning sektionsaktiva22 400,00 kr Sammanhållning sektionsaktiva22 400,00 kr
7 500,00 kr Sektionsaktiva-tack (JA 900 kr/timme ca 3 timmar + snacks 50 kr/pers samt grillning) 7 500,00 kr Sektionsaktiva-tack (JA 900 kr/timme ca 3 timmar + snacks 50 kr/pers samt grillning)0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr

700,00 kr Bil till sektionsaktivabastun 700,00 kr Bil till sektionsaktivabastun 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
2 000,00 kr Mat till bastun 2 000,00 kr Mat till bastun 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
4 700,00 kr Buss till bastun 4 700,00 kr Buss till bastun 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
1 200,00 kr Bastuhyra 1 200,00 kr Bastuhyra 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
3 000,00 kr Mat och bil till storteambuilding 3 000,00 kr Mat och bil till storteambuilding 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
3 300,00 kr Teambuildingbastu F6, DP, nollK (vill de ha?) 3 300,00 kr Teambuildingbastu F6, DP, nollK (vill de ha?)0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr

Sektionsbilen 76 300,00 kr Sektionsbilen 75 300,00 kr
11 500,00 kr Parkeringsplats, årspris 11 500,00 kr Parkeringsplats, årspris 2 874,00 kr 2 874,00 kr
12 000,00 kr Bränslekostnader 12 000,00 kr Bränslekostnader 757,93 kr 1 032,74 kr
24 800,00 kr Helårsförsäkring. (Förhandla om ny! Bör isf göras runt jul) 24 800,00 kr Helårsförsäkring. (Förhandla om ny! Bör isf göras runt jul)0,00 kr 0,00 kr

3 500,00 kr Trängselskatt, ca 370/månad för 10 månader 3 500,00 kr Trängselskatt, ca 370/månad för 10 månader1 003,00 kr
7 500,00 kr Fordonsskatt, ca 2500/gång betalas 3 gånger per år 7 500,00 kr Fordonsskatt, ca 2500/gång betalas 3 gånger per år0,00 kr 2 453,00 kr

15 000,00 kr Reparation och service 15 000,00 kr Reparation och service 7 441,00 kr 1 160,00 kr
1 000,00 kr Övriga kostnader för bilen 1 000,00 kr Övriga kostnader för bilen 0,00 kr 0,00 kr
1 000,00 kr Klimatkompensation

Hofflor 5 200,00 kr Hofflor 5 200,00 kr
1 300,00 kr LP1, ej bilkostnad på någon - samkör med DuP 1 300,00 kr LP1, ej bilkostnad på någon - samkör med DuP0,00 kr 0,00 kr
1 300,00 kr LP2 1 300,00 kr LP2 0,00 kr 0,00 kr
1 300,00 kr LP3 1 300,00 kr LP3 0,00 kr 0,00 kr
1 300,00 kr LP4 1 300,00 kr LP4 0,00 kr 0,00 kr

Ärtsoppa 11 200,00 kr Ärtsoppa 11 200,00 kr
2 800,00 kr LP1 2 800,00 kr LP1 0,00 kr 0,00 kr
2 800,00 kr LP2 2 800,00 kr LP2 0,00 kr 2 800,00 kr
2 800,00 kr LP3 2 800,00 kr LP3 0,00 kr 0,00 kr
2 800,00 kr LP4 2 800,00 kr LP4 0,00 kr 0,00 kr

Julbord 20 000,00 kr Julbord 20 000,00 kr
20 000,00 kr Be DP att presentera en budget i förväg 0 20 000,00 kr Be DP att presentera en budget i förväg 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 0

Avskrivning sektionsbilen 0,00 kr
0,00 kr Sista avskrivning 19/20 0,00 kr 0,00 kr

Avskrivning dungen 15 000,00 kr Avskrivning dungen 15 000,00 kr 0,00 kr 0,00 kr
15 000,00 kr 15 000,00 kr

Focus upprustning 33 500,00 kr Focus upprustning 30 000,00 kr
30 000,00 kr Inventarier, sladdar, verktyg, möbler som slits ut snabbtRustkontot! 30 000,00 kr Inventarier, sladdar, verktyg, möbler som slits ut snabbtRustkontot! 2 249,00 kr 14 734,50 kr

2 500,00 kr Flipperdelar
1 000,00 kr Automatdelar

Finansiella avgifter 13 229,00 kr Finansiella avgifter 13 229,00 kr
10 000,00 kr Bankkostnader 10 000,00 kr Bankkostnader 3 862,49 kr 0,00 kr

1 980,00 kr Bankkortskostnader 1 980,00 kr Bankkortskostnader 0,00 kr 0,00 kr
1 249,00 kr Kostnader bokföringsprogram 1 249,00 kr Kostnader bokföringsprogram 0,00 kr 0,00 kr

Sektionsaccessoarer 31 335,00 kr Sektionsaccessoarer30 000,00 kr
11 335,00 kr För eventuell införskaffning av övriga prylar 10 000,00 kr För eventuell införskaffning av övriga prylar 0,00 kr 0,00 kr
20 000,00 kr Inköp av sektionskläder 20 000,00 kr Inköp av sektionshoodies 0,00 kr 0,00 kr

Sektionspotten 22 200,00 kr Sektionspotten 22 200,00 kr
11 000,00 kr Blandat 11 000,00 kr Blandat 2 897,00 kr 0,00 kr

0,00 kr Bageriet (Inte hänt så mycket de senaste åren...)0,00 kr 0,00 kr
2 000,00 kr Kaffeollektivet 2 000,00 kr Kaffeollektivet 0,00 kr 0,00 kr
2 000,00 kr BakisClubben (4*500) 2 000,00 kr BakisClubben (4*500) 0,00 kr 168,25 kr
6 000,00 kr Funktionärer, rep-plagg, fika, aspning, nollbricka, bokföringskvällar 6 000,00 kr Funktionärer, rep-plagg, fika, aspning, nollbricka, bokföringskvällar1 711,69 kr 0,00 kr
1 200,00 kr Blodgruppen (4*300) 1 200,00 kr Blodgruppen (4*300) 0,00 kr 0,00 kr

SaFt 16 000,00 kr SaFt 16 000,00 kr
10 000,00 kr Resa Umeå 10 000,00 kr Resa Umeå 0,00 kr 0,00 kr

6 000,00 kr Resa under våren 6 000,00 kr Resa under våren 0,00 kr 0,00 kr
Styret 33 000,00 kr Styret 47 100,00 kr

3 500,00 kr Kontorsmaterial (julkort?) 3 500,00 kr Administration (julkort?) 595,50 kr 1 403,00 kr
3 600,00 kr Teambuilding styret 3 600,00 kr Teambuilding styret 0,00 kr 450,00 kr
1 800,00 kr Teambuilding kärnstyret 900,00 kr Teambuilding kärnstyret 0,00 kr 0,00 kr 540,00 kr
3 600,00 kr Kärnstyret- aspning och överlämning 3 600,00 kr Kärnstyret- aspning och överlämning 0,00 kr 0,00 kr
3 000,00 kr Representation Kärnstyret 3 000,00 kr Representation Kärnstyret 1 434,00 kr 0,00 kr

0,00 kr Upprustning styretrummet 0,00 kr Upprustning styretrummet 0,00 kr 0,00 kr
2 500,00 kr Mottagningsarr 2 500,00 kr Grill med styret 3 105,91 kr 0,00 kr

0,00 kr Riktad satsning F-Spexet 20 000,00 kr Riktad satsning F-Spexet 0,00 kr 20 000,00 kr
0,00 kr Riktad satsning nya brädspel 10 000,00 kr Riktad satsning nya brädspel 0,00 kr 10 000,00 kr

8 000,00 kr Subventionering vegetarisk mat
5 000,00 kr Riktad satsning Kurslitteratur Focus Äskning kamera 0,00 kr
2 000,00 kr Övrigt Äskning sektionsflugor 0,00 kr

Äskning Partytält 17 000,00 kr Äskning Partytält 7 450,00 kr
17 000,00 kr 7 450,00 kr 7 450,00 kr 0,00 kr

Porslin 12 000,00 kr LOB-tejp 10 000,00 kr
12 000,00 kr 10 000,00 kr 10 340,46 kr 0,00 kr

Äskning ny flagga 3 500,00 kr
3 500,00 kr

Totalt: 1 315 375,83 kr 1 315 375,83 kr 241 506,69 kr 141 283,23 kr
Totalt: 1 512 463,00 kr 1 512 463,00 kr

Resultat: −310 405,83 kr −93 328,03 kr 9 011,28 kr
Resultat: −234 514,00 kr



Motion om förflyttandet av invalet av memeposter samt sektionsnörd för underlättandet av
sektionsmötet lp3 Alexandru Golic

Motion om
förflyttandet av invalet av memeposter
samt sektionsnörd för underlättandet av

sektionsmötet lp3

Alexandru Golic

Bakgrund

Sektmötena LP3 är l̊anga och smärtsamma, d̊a vi väljer in ett extremt antal poster. Dessa varierar fr̊an
genuint livsviktiga poster typ spidera till totala memeposter som typ kräldjursv̊ardare och frisör. Dessa
poster gör att sektmötet blir oumbärligt l̊angt. Därför finner jag att det vore najs om invalet av dessa
flyttas till mötet LP1 där änd̊a inte s̊a mycket händer.

Utöver de absoluta memeposterna tycker jag även man kan flytta sektionsnörd till LP1, d̊a dess
huvudroll änd̊a är dragosföreläsningen för nollan som borde vara klar tills dess. Egentligen tycker jag
man kanske kan flytta flera men man vill nog inte göra för stora ändringar direkt.

Yrkande

att under avsnitt 2.4.1 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 1 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Årskursrepresentant till studienämnden.

• Baln̊agonting.

• Kräldjursv̊ardare.

• Sektionsnörd.

• Frisörer.

att under avsnitt 2.4.3 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 3 utöver de i stadgarna definierade
åliggandena välja:

• Bilnissar

• Blodgrupp

1



Motion om en köttfri sektion Erik Levin

Motion om
en köttfri sektion

Erik Levin

Bakgrund

Under det föreg̊aende läs̊arets sektionsmöten togs en rad beslut för att minska sektionens koldioxidut-
släpp. Att avskaffa plastbestick och klimatkompensera sektionsbilen var n̊agra av dem men likväl sak-
nades ett beslut bland de otaliga sidorna av protokoll. Det beslutet som skulle ha bland den största, om
inte den största, effekten p̊a sektionens utsläpp, nämligen beslutet om en köttfri sektion.

Fr̊an exempelvis EAT- Lancet Commissions rapport om h̊allbar matkonsumtion behöver vi mer än
halvera v̊ar globala köttkonsumtion för att kunna en närma oss n̊agot som liknar ett h̊allbart samhälle
och för västerländska länder innebär det en än större sänkning [1]. Tillsammans med SLU:s rapport
om djurh̊allning och h̊allbarhet Sverige kan vi reducera antalet svenska nötkreatur med ca 800 000 djur
och helt sluta äta utländskt kött men samtidigt tillgodose hela v̊ar befolkning med deras proteinbehov
[2]. För att p̊a riktigt göra skillnad och ta det absolut nödvändiga ansvaret för en h̊allbar planet och
v̊ar gemensamma framtid är en köttfri sektion ett måste. Här talar siffrorna klarspr̊ak. Den svenska
genomsnittliga m̊altiden släpper ut mer än tre g̊anger s̊a mycket än vad som behövs för en h̊allbar
konsumtion p̊a ca 1,8 kg CO2-ekvivalenter gentemot h̊allbara 0,5 kg CO2-ekvivalenter [3]. Med tanke p̊a
alla veckovisa matarr, aspluncher och alla andra matarr p̊a sektionen är d̊a besparingspotentialen enorm.

Med dessa siffror och forskning i ryggen ser jag inte heller n̊agot h̊allbart argument mot att fortsätta
med kött p̊a sektionen. Argumenten som kvarst̊ar för ett fortsatt köttätande är enbart av subjektiv
natur, smak, tycke och preferens. Men oavsett vad vi som enskilda individer känner s̊a kvarst̊ar tyvärr
det faktum att vi som ett kollektiv m̊aste minska köttkonsumtionen och det innebär att varje enskild
människa m̊aste förändra sitt levnadssätt. Det g̊ar inte att äta kött varje dag, det är helt enkelt inte
h̊allbart och att inte servera kött gratis, kraftigt subventionerat eller alls, är ett helt nödvändigt steg för
att uppn̊a det. Jag säger dock inte att varje enskild människa här m̊aste bli vegan. Utan jag säger enbart
att vi som ingenjörsstudenter, beväpnade med logik, rationalitet och vetenskap, tar det kollektiva ansvar
som forskningen säger att vi m̊aste göra och tillsammans begränsar v̊ar köttkonsumtion för en bättre
framtid.

Yrkande

att Att inga kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under
F-sektionen skall inhandla, tillaga eller servera kött i n̊agon form.

1



Motion om Införande av sektionens gris Alexandru Golic, Didrik Palmqvist

Motion om
Införande av sektionens gris

Alexandru Golic, Didrik Palmqvist

Bakgrund

I fjol införde sektionen en miljöpolicy med syfte att f̊a sektionen att vara mer miljövänlig. En av sakerna
som miljöpolycin inte tog upp, men som änd̊a är ett stort problem p̊a sektionen är mängden mat som blir
över fr̊an olika arr och som till slut kastas. Detta är förkastligt, b̊ade etiskt, moraliskt, och miljömässigt.
Det finns dock ett enkelt sätt att ta vara p̊a den mat som kastas som b̊ade löser problemet och kommer
bidra med mycket glädje till sektionen, nämligen att köpa in en egen sektionsgris.

Att minska svinn med svin kan tyckas vara en radikal idé, men den har m̊anga fördelar: Grisar äter
enligt wikipedia allt, och är därmed det perfekta sättet att ta hand om allt v̊art matavfall. Grisar är
även mycket sociala djur och att ha ett levande djur som manskot, som sektionsmedlemmar d̊a och d̊a
kan klappa lär markant förbättra den studiesociala hälsan. Slutligen kan grisar vid slakt ge upp̊at 100kg
kött, vilket kan täcka sektionens köttbehov ett bra tag, och är l̊angt mycket mer miljövänligt än att köpa
det p̊a affärer. Dessutom kan vi vara helt säkert p̊a att det är svenskt kött.

D̊a man traditionsenligt slaktar grisen vid jul, och sektionens kära djungelpatrull brukar arrangera
ett julbord, tycker vi det är passande om djungelpatrullen är ansvariga för sektionsgrisen, samt att denna
skall slaktas i samband med julbordet.

Yrkande

att under avsnitt 1 Medlemmar i reglementet lägga till följande punkt:

1.4 Boskap

1.4.1 Sektionens boskap best̊ar av

• Sektionens gris

att under avsnitt 6.7.4 i reglementet genomföra följande ändringar:

Det åligger Djungelpatrullen:

att tillse att sektionshelgonet vördas p̊a ett hedersamt sätt av alla Fysikteknologsektionens
medlemmar.

1



Motion om Ekonomers ekonomi ska i enlighet ekonomeras effektivt

Vi borde lägga propp om
Ekonomers ekonomi ska i enlighet

ekonomeras effektivt

Bakgrund

Styret tycker och har den fett rimliga åsikten (Skriv om som proposition)

Yrkande

att i Reglementet under punkterna 5.1.4.4, 6.4.7, 6.5.7, 6.6.7, 6.7.7, 6.8.7 samt 7.5.7 lägga till följande
att-satser:

att vid varje kvartal avlägga en kvartalsrapport till revisorerna med undantag för sista kvartalet där
bokslut ska lämnas in.

att i god tid innan första ordinarie sektionsmöte efter att blivit invald, överlämna en budget för verk-
samhets̊aret till sektionskassören.

1



Arbetsordning Bakisclubben
Lägg till/ändra till enlighet med andra föreningar att “Bakisclubben består av 0-6 bakisar”

Arbetsordning DP
Flytta attsats i 3.4 om prenumerering på Fantomen till åligganden för Sektionsnörden.
(Typiskt rimligt att Sektionsnörden som ansvarar för allt annat kring prenumerationen faktiskt
ansvarar för den)

Arbetsordning Gameboy
Stryk översta extra punkten om antal gameboy (Kan ju anses onödigt tydligt)

Arbetsordning Fabiola (Ny så enbart de grundläggande punkterna)
1. Allmänt

Fabiola består av 1-10 ledamöter.
Fabiola har sektionsföreningsstatus på sektionen.

2. Åligganden
2.1 Det åligger varje sektionsfunktionär
att delta i de av Djungelpatrullen anordnade städdagarna två gånger per läsår då
sektionslokalen och sektionens motorfordon städas. Sektionsfunktionärer som
uppfyller detta får gå gratis på nästa sektionsaktivafest

Arbetsordning FiF
Chalmers Idrottsförening -> Chalmers Idrottsföreningar. (Tydliggörande)

Arbetsordning Finform
Stryk: “samt sektionsfotograf” ur texten om finforms struktur. (Foton finns nu!)
Stryk 3.2 Sektionsfotografen i sin helhet (Har slängt relevanta punkter på Foton)

Arbetsordning Foton (Ny så enbart de grundläggande punkterna)
1. Allmänt

Foton består av 1-6 ledamöter.
Foton har sektionsföreningsstatus på sektionen.

2. Åligganden
2.1 Det åligger varje sektionsfunktionär
att delta i de av Djungelpatrullen anordnade städdagarna två gånger per läsår då
sektionslokalen och sektionens motorfordon städas. Sektionsfunktionärer som
uppfyller detta får gå gratis på nästa sektionsaktivafest

2.2 Det åligger Foton
att ansvara för att fototavlorna på sektionens medlemmar hålls uppdaterade. (Flyttat
från Finform)
att fotografera Fotoner. (Hur ska sektionen veta att Fotoner existerar om de inte
fotograferas?)



Arbetsordning Foc
Stryk punkten under 3 om kaffe till självkostnadspris (Kaffeollektivet finns typ)

Arbetsordning Frisörer (Ny så enbart de grundläggande punkterna)
1. Allmänt

Frisörerna är till antalet 0–2
Frisörer har funktionärsstatus på sektionen.

2. Åligganden
2.1 Det åligger varje sektionsfunktionär
att delta i de av Djungelpatrullen anordnade städdagarna två gånger per läsår då
sektionslokalen och sektionens motorfordon städas. Sektionsfunktionärer som
uppfyller detta får gå gratis på nästa sektionsaktivafest

2.2 Det åligger Frisörerna
att kunna klippa

Arbetsordning JämF (Ny så enbart de grundläggande punkterna)
1. Allmänt

JämF består av sektionsstyrelsens skyddsombud, en representant vardera från de
kommittéer och sektionsföreningar där intresse för medlemskap finns, samt 2–3 fristående
ledamöter.
JämF har funktionärsstatus på sektionen.

2. Åligganden
2.1 Det åligger varje sektionsfunktionär
att delta i de av Djungelpatrullen anordnade städdagarna två gånger per läsår då
sektionslokalen och sektionens motorfordon städas. Sektionsfunktionärer som
uppfyller detta får gå gratis på nästa sektionsaktivafest

Arbetsordning Kärnstyret
Stryka punkten om ordf måste ha skägg som kliar (Carls önskan)
Lägg till att ålägga Info att vara informerad. (Ytterst viktigt!)
Lägg till att ålägga kassör att informera sektionens kassörer när deras budgetar ska vara
inlämnade. (I enlighet med den föreslagna ändringen för reglementet, också nice att det
sker)

Arbetsordning Mastermottagningsansvarig (Ny så enbart de grundläggande punkterna)
1. Allmänt

Mastermottagningsansvarig är en till antalet.
Mastermottagningsansvarig har funktionärsstatus på sektionen.

2. Åligganden
2.1 Det åligger varje sektionsfunktionär
att delta i de av Djungelpatrullen anordnade städdagarna två gånger per läsår då
sektionslokalen och sektionens motorfordon städas. Sektionsfunktionärer som
uppfyller detta får gå gratis på nästa sektionsaktivafest



Arbetsordning Spidera
Stryk: fungera som länk mellan sektionsstyrelsen och Spidera. (Sedan 4 år tillbaka är det
info i Kärnstyret som har den kontakten)

Arbetsordning Valberedning
Göra att-satserna bold

Generellt
Ändra alla “sektionsaktivafest” till “sektionsaktivatack”. (Heter typiskt inte sektionaktivafest
längre trots innehållet)
Ändra alla “sektionslokalen och sektionens motorfordon städas” till “sektionslokalen,
sektionens motorfordon och skyddsrumsburen städas” (Städning av buren borde ske oftare)
Uppdatera innehållsförteckningen (Kinda obvious men glöms ibland bort)

I de arbetsordningar det är applicerbart göra följande ändringar (Punktnummer i bold):
● Ändra 2 Åligganden till “2. Generella Åligganden” med undertexten “Det åligger

varje sektionsförening:” eller “Det åligger varje funktionär:”
● Flytta alla att-satser under 2.1 till 2
● Lägga till “3 Specifika Åligganden” efter 2 med undertexten “Det åligger [namn på

sektionsförening/funktionär]:”
● Flytta alla punkter och deras att-satser f.o.m. 2.2 till den nya punkten 3
● Ta bort alla underpunkter till 2 (Naturligt av ovanliggande punkter)

(Detta är bara en standardisering av hur arbetsordningen kan se ut. I nuläget följs den av
komittéer som har lite mer åligganden men tycker den kan gälla för kontinuitetens skull även
för de övriga. Detta borde även göras på de nya som jag lade till men formulerade som de
andra ser ut i nuläget)

Kommentar:
På de arbetsordningarna som är nya ligger endast de grunldliga punkterna som behövs.
Förslagsvis borde man kontakta de berörda parterna och fråga dem om de vill lägga till
något där som tydliggör deras verksamhet. Detta hinner jag dock inte ikväll eller imorgon så
får bli en annan gång.
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Äskning av pengar till h̊arddiskar för Spideras backupserver Ossian Eriksson, Spidera

Äskning av pengar till

h̊arddiskar för Spideras backupserver

Ossian Eriksson, Spidera

Anledning till äskandet

Spidera har en backupserver som till exempel säkerställer att databaser och konfigurationer inte g̊ar
förlorade i händelse av en h̊arddiskkrash p̊a huvudservern. Backupservern har ocks̊a använts för att
tillgängliggöra webbtjänster när huvudservern ligger nere (t.ex. bra om saker g̊ar fel i tentaveckan). En
eller flera av de nuvarande h̊arddiskarna har p̊a senaste varit ovanligt l̊angsam, ett tecken p̊a att de h̊aller
p̊a att ge med sig. Dessutom önskar Spidera ta mer generella och användarvänliga backups vilket hade
underlättats mycket av att h̊ardiskarna p̊a backupservern är av samma typ som p̊a huvudservern.

Summa att äska

P̊a grund av det vi skrev ovan vill Spidera äska 3900 SEK till tre st WD Red 3TB NAS-h̊arddiskar (1300
SEK per h̊arddisk). Om man kan godkänna tre h̊arddiskar kan vi ocks̊a godta tv̊a stycken.
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